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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Đulijano Kos (IDS-ISU) je na 7. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 14. prosinca 2021. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Drugo je pitanje divlji deponiji u Rapcu kod kojih je najgori na ulazu u Prohasku s desne strane. 
Prije godinu, dvije je na tom mjestu proširen parking i dobili smo zavidan broj parkirnih mjesta 
međutim u dužini od 100-150 metara ta je strana kontaminirana raznim smećem, od 
građevinskog otpada, drvnog materijala, kutija, vreća, kartona, raznog zelenog otpada. Ja bi 
se usudio reći 10-ak kamiona količinski raznog materijala. Ista je situacija kada se ide od 
Gornjeg Rapca prema Ripendi sa lijeve strane, preko puta pumpne stanice od Vodovoda. To 
su nekako najkritičniji punktovi pa se nadam da nekako do sezone, ako se uhvatimo u koštac, 
možda možemo to riješiti.“   
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Danijel Žužić, pročelnik Upravnog odjela za komunalno 
gospodarstvo i upravljanje imovinom: 
„Imamo saznanja o tom odlagalištu na području Prohaske. Ima tamo raznog materijala, 
zelenog materijala, glomaznog otpada i svega. Planirat ćemo kroz redovno održavanja 
početkom sljedeće godine da se jedan dio počisti i da se napravi akcija i odveze ono što ste 
rekli, 10-ak, a možda i više kamiona. I na onoj drugoj lokaciji također. Razmotrit ćemo 
mogućnost postavljanja ograde na tom dijelu Prohaske da se možda u buduće smanji to 
odlaganje otpada.“ 
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